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Actueel

e De Eerste Kamer heeft vragen over de Corona Opt-in aan VWS gesteld. De Taskforce wordt

door VWS uitgenodigd om suggesties te doen voor de beantwoording hiervan.

e Erkan een update over de Corona Opt-in worden meegenomen met de komende Corona-

brief aan de Tweede Kamer. De tekst hiervoor kan worden aangeleverd aan en

De Taskforce wordt uitgenodigd om hierover mee te

denken; bijvoorbeeld door het aanleveren van resultaten.

* VWS heeft contact met Whitebox. Er komt geen subsidietraject maar een opdracht-

verstrekking; deze zal een dezer dagen worden verstuurd en heeft betrekking op de

gegevensuitwisseling van de huisarts naar de HAP, niet de SEH.

e Erisdoor VWS intern een projectleider Spoed aangetrokken: [EXE begint per 7 mei. De

scope van haar activiteiten is nog niet vastgesteld. Zij zal mogelijk ook betrokken worden bij
fase 2 van de Corona Opt-in.

o EFTvan de Volkskrant haalde gisteravond in het televisie-

programma Op1 uit naar de overheid met betrekking tot de Corona Opt-in.

Techniek

e Het aantal aanmelding van PS’en loopt gestaag op. De drie laatste HIS-sen gaan deze dagen
aan de slag, de andere leveranciers verzamelen de laatste aanmeldingen.

* Er komen weinig toestemmingen of intrekkingen binnen op volgjezorg, en veel minder

afwijzingen dan toestemmingen (1 nee t.o0.v. 10 ja's).

Praktijk

e Doel van het (versneld) aansluiten op LSP is zoveel mogelijk PS’en op de HAP en SEH

beschikbaar te maken. Er zijn momenteel 60 aanvragen van huisartsenpraktijken voor

aansluiting op het LSP ingediend, waarvan er tot nu toe 2 praktijken op het LSP zijn

aangesloten. Zowel het aantal aanmeldingen en de viteindelijk werkende praktijken met

LSP is nog wat lager dan verwacht. Mogelijk moet ook de pijplijn nog goed op gang komen.
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Communicatie

* De cijfers zoals genoemd in het vorige verslag kunnen op de website inzageopdehap.nl

geplaatst worden, met een passende toelichting en, indien nodig, een duiding.

SEH

e Intotaal hebben 22 ziekenhuizen zich aangemeld bij VZVZ. Het leeuwendeel van de

aanmeldingen bevindt zich nog in de pijplijn.
De aanmeldprocedure is als volgt: Na een kennismakingsgesprek volgt een intake waarna

de oplossing wordt voorbereid en in productie gebracht. Voor de laatste stap moeten ook de

UZI-passen op orde zijn.
e Erzijn nu 2 ziekenhuizen waar de viewer in productie is. Naast het BovenlJ ziekenhuis is nu

ook het St. Jans Gasthuis in Weert aangesloten.
e Eris een handvol opvragingen geweest van PS’en.

e Whitebox heeft bij VWS aangegeven gebruik te willen maken van de SEH viewer. [IEEE
heeft zich beklaagd over gebrek aan medewerking. Hij heeft zich tot op heden

bij geen van de partijen van de Taskforce met een vraag gemeld. Overigens kunnen we

daarin ook weinig betekenen omdat we niet op de hoogte zijn van de werking van

Whitebox. Whitebox kan zelf contact opnemen met de betreffende leverancier, Topicus.

Fase 2: eerste bespreking over Fase 2 aan de hand van voorstel Nictiz en VZVZ.

VZVZ en Nictiz hebben een eerste voorstel voor fase 2 gemaakt waarin is opgenomen welke stappen

moeten worden gezet, waarbij de stappen 1 — 3 (doelstelling, verkennen huidige veld, en

inventariseren van oplossingsrichtingen; de ‘quick-scan’) in elk geval onder de scope van de

Taskforce vallen om te komen tot een elegantere oplossing om professionele samenvattingen op

HAP en SEH e kunnen raadplegen (de ‘wegenwachtfunctie’).

VWS wil de fase 2 breder te trekken om tot een duurzame oplossing te komen. Breder betekent

naast VZVZ en Nictiz 0.a. ook het betrekken van andere leveranciers, een architectuur community,

wetgeving, waarbij VWS zich verantwoordelijk stelt.

Een bredere duurzame oplossing voor de gegevensuitwisseling in de spoedzorg zoals door VWS

voorgesteld, valt, naar het oordeel van de initiatiefnemers, in principe buiten de scope van de

Taskforce. De ad hoc Taskforce heeft als doel om een oplossing voor HAP en SEH tijdens de

coronacrisis te bieden. Hierbij is fase 2 van deze tijdelijke oplossing bedoeld als de ‘wegenwacht-

oplossing’ die in enkele maanden realiseerbaar moet zijn.

De initiatiefnemers van de Taskforce bespreken voor vrijdag wat naar hun mening binnen de scope

en mogelijkheden van de Taskforce valt.
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